
Sundhedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 725
Hvad er ministerens kommentarer til henvendelsen af 3/9-24 fra Karen Bjerregaard Kri-
stensen om at arbejde i sundhedssektoren på efterløn, jf. SUU alm. del – bilag 399, 
og mener ministeren ikke, at det kunne give god mening at fortsætte muligheden fra 
coronakrisen om at kunne arbejde en smule mere ved siden af efterlønnen uden løntil-
bageholdelse i en yderligere årrække både af hensyn til arbejdsudbud og den store og 
stadig stigende mangel på især social- og sundhedsuddannet personale i sundheds- og 
plejesektoren? Hvad er grunden til, at man ikke vil fortsætte ordningen fra coronakrisen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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